
Výtěžek míří na projekt Zdravé oči našich dětí
Rychnovsko – Projekt rych-
novského Lions Clubu Zdravé
oči našich dětí, který je zamě-
řený na zjišťování očních vad u
dětí předškolního věku, se pro-
zatím představil v pilotních za-
řízeních, kde byl aplikován od
prosince do současnosti. Pro-
tože se projekt osvědčil jako
velmi užitečný a s nadšením jej
přivítaly jak učitelky, tak rodi-
če a samozřejmě i vyšetřované
děti, rozhodl se rychnovský Li-
ons Club vyšetřovací přístroj,
který byl prozatím pouze za-
půjčený, koupit.

Na podporu této koupě je ur-
čen i výtěžek z plesu Lions Clu-
bu, který proběhl v sobotu v
rychnovském Pelclově divadle.
Sto korun z každé vstupenky
přispělo ke koupi přístroje.

Ples nebyl pouze společen-
skou událostí, ale i příležitostí
přiblížit a představit projekt
Zdravé oči našich dětí. Ten or-
ganizačně zajišťuje Lions Club
Rychnov nad Kněžnou. Projekt
však není omezen pouze na
město Rychnov, ale týká se ce-
lého regionu včetně sousedních
oblastí. „Po plánovaném za-
koupení přístroje bychom rádi
projekt aplikovali plošně, má-
me vytipovanou cílovou skupi-
nu, která čítá přibližně 2600 dě-
tí, které by mohly být vyšetře-
ny. Vyšetření by mělo probíhat
pravidelně, každé dítě by jej
podstoupilo jednou ročně, a to z
toho důvodu, že ve věku tří až
šesti let se oko dítěte rychle vy-
víjí a mění. Je tedy nutná pra-
videlnost, aby byla případná
vada včas odhalena,“ vysvětluje
detaily projektu Radim Dvořák,
prezident rychnovského Lions
Clubu.

Součástí plesu byla i výstava
výtvorů dětí ze školek, kde byl
projekt již zaveden, na téma Oči.
Děti vytvořily okolo 40 obrázků
a koláží, na plese pak návštěv-
níci vyhodnocovali nejvydaře-
nější obrázky. „Nejraději bych
volila všechny,“ řekla k soutěži
o nejlepší obrázek jedna z
účastnic plesu. První místo s
nejvyšším počtem hlasů získal
obrázek Velké oko.Lucie Růžičková

Více snímků ze sobotního
plesu rychnovského Lions
Clubu najdete na interne-
tové adrese:
rychnovsky.denik.cz/lionsples

PREZIDENT Lions Clubu Radim Dvořák (vpravo) řekl: „Tento ples by měl být jakýmsi startem pro hlavní část projektu Zdravé oči našich dětí.“

BRATŘI Matěj a Jakub Tačíkovi z Dětského domova Potštejn spolu se
svými tanečními partnerkami Petrou Dvořákovou a Šárkou Orgošovou
zajistili první předtančení. Všichni trénují v Tanečním klubu Kulturního
domu v Letohradě.

GUVERNÉR Lions Club Distriktu D122 Česká Republika a Slovenská re-
publika Oldřich Choděra u ochutnávky sýrů, která byla jednou z atrakcí
sobotního plesu. LIDÉ HODNOTILI výtvarná díla dětí ze školek, kde byl již projekt aplikován. Děti tvořily na téma Oči. Foto: Vojtěch Podstavek

NÁVŠTĚVNÍCI PLESU se shodli v tom, že volba nejlepších obrázků neby-
la vůbec jednoduchá, mnozí by nejraději ocenili všechny malé výtvarníky.
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